
 
2019BEM80 
 
Van: T.G.E.  
Verzonden: zaterdag 13 juli 2019 21:34 
Aan: Raadsgriffie@debilt.nl; fractievoorzitters@debilt.nl; griffie@amersfoort.nl; 
raadsleden@raad.utrecht.nl; Peters, Karin <karin.peters@provincie-utrecht.nl> 
Onderwerp: Opheldering verzocht en vragen betreft: aanrandingen vrouwelijke agenten/ 
ontmoediging aangiften 
 

Geachte Gemeenteraad, Provinciale Staten,  
 
Onderstaande stuur ik u met het verzoek dit zorgvuldig door te nemen en ter behandeling.  
Verschillende gemeenten omdat bijvoorbeeld verschillende relevante afdelingen van de 
politie in de verschillende gemeenten liggen.  
Provinciale Staten omdat het tevens mogeliijk een Provincie breed probleem is en onder 
'Veiligheid en Handhaving' valt.  
 
Bij voorbaat dank voor u consideratie. 
 
Hoogachtend, 
 
 

 
From: T.G.E. 
Sent: Saturday, July 13, 2019 8:19 PM 
To: burgemeester@amersfoort.nl; burgemeester@debilt.nl; minister@minvenj.nl; 
cie.jv@tweedekamer.nl; secretariaatburgemeester@utrecht.nl; post@nationaleombudsman.nl; 
info@politiebond.nl; epsu@epsu.org 
Subject: Opheldering verzocht en vragen betreft: aanrandingen vrouwelijke agenten/ ontmoediging 
aangiften  
  

Geachte Minister van Justitie, Burgemeesters Amersfoort, De Bilt, Utrecht, Tweede Kamer, 
 

1. Onlangs vernam ik in het nieuws dat aanranding van vrouwelijke agenten bij de 
politie door sommige leidinggevenden niet adequaat wordt aangepakt, zie 
bijvoorbeeld: 

 
https://www.rtlnieuws.nl/nieuws/nederland/artikel/4779241/adviseur-slaat-alarm-
politietop-negeert-wangedrag-agenten 
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Adviseur slaat alarm: 

'Politietop kijkt weg bij 

wangedrag agenten' | RTL 

Nieuws 
Een adviseur van de politie slaat alarm 

over misstanden binnen de organisatie. 

Politiecoach Carel Boers uit stevige kritiek 

in NRC Handelsblad: naar eigen zeggen 

worden interne meldingen over ... 

www.rtlnieuws.nl 

 

2. Tevens staan de berichtgeving vol van de Politie die aangiften ontmoedigt:  
 
https://www.google.com/search?client=firefox-b-d&q=ontmoediging+aangifte 
 
3. Zelf toen ik aangifte wou toen van verkrachting en mishandeling, kregen zowel mijn 
advocaat als ik het gevoel dat het werd ontmoedigt. Zover ik weet is de dader niet eens voor 
verhoor naar het bureau moeten komen. Er zijn zelfs klachten over ingediend bij de Politie 
bijvoorbeeld. Ik weet dat de Minister bijvoorbeeld niet in individuele gevallen mag handelen. 
Mijn vraag, en zorg, is 
echter dus dat ik dit gevoel ook ervaren heb, en helaas het gevoel van ontmoedigen van 
aangiften kan beamen, bij gebrek aan betere woorden. Mijn dader loopt nog altijd vrij rond. 
Aangezien deze gezegd heeft mij te willen ontvoeren, niet bepaald een veilig gevoel. Dan wil 
je toch dat de politie alles op alles zet binnen de wet om de waarheid boven te krijgen.  
 
4. Vragen: 
 
a. In hoeverre speelt dit (mogelijk) bij de Politiekorpsen in Utrecht, met name in bijvoorbeeld 
Amersfoort?  
b. Zijn er zaken in Utrecht, waaronder die van mij, waar door leidinggevende op enige wijze 
druk is uitgeoefend, beslissingen zijn gemaakt, met op enige wijze 
het 'ontmoedigen van aangifte' 
c. Zijn leidinggevende bang om adequaat mishandeling en verkrachting aan te pakken, 
omdat zij hier zelf ook schuldig aan zijn, en dus niet zitten te wachten op agenten 
die dit soort zeden zaken aanpakken?  
d. Zijn er genoeg vrouwelijke agenten binnen het Politie apparaat die gespecialiseerd zijn om 
met mishandeling en verkrachting om te gaan.  
 
 
Voor alle duidelijkheid ik scheer met geen enkele wijze, nog wil ik die indruk wekken, alle 
mannen over een kam. Daarnaast maakt iedereen wel eens fouten, en zijn er leersituaties.  
We hebben het hier echter over crimineel gedrag, recidive, en liegen/ontkennen, etc.  
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Ik loop inmiddels als Jaren mee bij gemeente, rijksoverheid, en politiek. Ik heb behoorlijk wat 
dossiers mijn bureau voorbij zien gaan. Zelden ben ik zo ziedend en hels geweest als met dit 
soort zaken. Vrouwen worden twee keer mishandeld en verkracht lijkt het wel, de eerste 
keer door de dader en daarna nog eens een keer door instanties.  
 
In algemeen belang dient hier opheldering over te komen. Vrouwen moeten zich veilig 
kunnen wanen, en dat ernstige delicten zoals dit (mogelijk vaak herhaaldelicten) aan worden 
gepakt.  
Hoeveel geld zou dat schelen in zorgkosten etc?  
 
Tot slot zijn er ontzettend veel agenten en hulpverleners die mij te hulp hebben gestaan, 
wiens handelen een pluim verdient. Echt er zijn in de civiele sector en bij de overheid 
blijkbaar een aantal rotte appels.  Men zegt dat verkrachting met macht heeft te maken. 
Ergens is dit spel ook onderdeel van die macht. Neem deze daders hun macht weg.  
Vrouwen blijven in angst leven. Geef hun het gevoel van veiligheid weer terug a.u.b.  
 
Men zegt dat mannen in feiten denken en het vrouwelijke brein anders. Dat zou kunnen. Feit 
is wel de hoeveelheid slachtoffers keer op keer van verkrachting in Utrecht. Hier vallen zelfs 
helaas doden onder vrouwen bij. Ik kan ziedend worden hoe sommige verantwoordelijken 
hier mee omgaan. Het voelt als discriminatie.  
 
Mijn handtekening was goed genoeg om voor de overheid te werken en het land te dienen, 
eervol ontslag te krijgen, drie verklaringen van goed gedrag te krijgen, met tal van bedrijven 
samen te werken, met de Tweede Kamer en andere organisaties samen te werken aan 
beleidsstukken. Echter, opeens, als ik aangifte wil doen van verkrachting en mishandeling, 
dan is mijn woord en handtekening niks waar. De dader gaat vrijuit. Ergens klopt er iets niet. 
En ik ben niet de enige. De feiten zijn dat tal van vrouwen dezelfde ervaringen hebben, over 
en over en over en over en over en over en over en over, en ga maar door. De rapporten 
stapelen zich op.  
 
Mijn beleidsbrein denkt dan dus dat er iets ergens moet veranderen. Laten we dan beginnen 
binnen de politie zelf. Want zij zijn tenslotte degene die dit soort zaken aan moeten pakken.  
 
Niemand staat boven de wet, en een ieder is gelijk aan de wet. Deze discriminative tegen 
vrouwen moet stoppen.  
 
Voor de veiligheid van onze oma's, moeders, dochters, en onszelf.  
 
Dank u voor u consideratie.  
 
Hoogachtend, 
 
 
C.C.  (maar niet uitgesloten tot) 
- Deze brief is tevens bij de politie ingediend als klacht.  
-Nationale Ombudsman ter informatie 
- Europese federatie voor de publieke diensten 



-Nederlandse Politiebond 
 
 


